

March 5, 2018

To: All Health Care Practitioners

**Subject: Changes in Eligibility Criteria for Tdap Immunization during Pregnancy**

Dear colleagues:

Effective March 5, 2018, there will be changes to the New Brunswick publicly funded eligibility criteria for Tdap immunization during pregnancy to align with the following National Advisory Committee (NACI) recommendations:

- Immunization with Tdap vaccine should be offered in every pregnancy, irrespective of previous Tdap immunization history;
- Immunization with Tdap vaccine should ideally be provided between 27 and 32 weeks of gestation;
- Maternal Tdap vaccine may be provided from 13 weeks up to the time of delivery in view of programmatic and unique patient considerations.

Refer to the *Canadian Immunization Guide* for further information:

- <https://www.canada.ca/en/public-health/services/publications/healthy-living/update-immunization-pregnancy-tdap-vaccine.html>
- <https://www.canada.ca/en/public-health/services/publications/healthy-living/executive-summary-literature-review-update-immunization-pregnancy-tdap-vaccine.html>

Health care practitioners play a key role in the delivery of the pertussis vaccine to protect infants. We would like to thank you for your continued support.

Sincerely,



Patricia Samms  
Acting Director  
Communicable Disease Control Branch



5 mars 2018

Destinataires : Tous les professionnels de la santé

**Objet : Changements des critères d'admissibilité pour le vaccin dcaT pendant la grossesse**

Chers collègues

À partir du 5 mars, 2018, des changements seront apportés aux critères d'admissibilité relatifs au financement par le secteur public pour le vaccin dcaT pendant la grossesse en vue de nous harmoniser aux recommandations suivantes du Comité consultatif national de l'immunisation (CCNI) :

- Le vaccin dcaT devrait être offert à chaque grossesse, quels que soient les antécédents d'immunisation par le dcaT.
- Le vaccin dcaT devrait idéalement être offert entre la 27<sup>e</sup> et la 32<sup>e</sup> semaine de grossesse.
- Le vaccin dcaT maternel peut être offert à partir de la 13<sup>e</sup> semaine de grossesse jusqu'au moment de la naissance, selon les considérations relatives aux programmes et aux patients uniques.

Pour obtenir d'autres renseignements, consultez le *Guide canadien d'immunisation* :

- <https://www.canada.ca/fr/sante-publique/services/publications/vie-saine/mise-jour-immunisation-durant-grossesse-avec-vaccin-dcat.html>
- <https://www.canada.ca/fr/sante-publique/services/publications/vie-saine/sommaire-revue-documentaire-mise-jour-immunisation-durant-grossesse-avec-vaccin-dcat.html>

Les professionnels de la santé jouent un rôle clé dans la prestation du vaccin contre la coqueluche pour protéger les nourrissons. Nous vous remercions de votre soutien continu.

Sincères salutations,



Patricia Samms  
Directrice par intérim  
Direction du contrôle des maladies transmissibles

